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Dato: 16. august 2022 

Deltagere: Torben, Jesper, Mette, Claus, Tina, Susanne Gudrun, Lena 

Afbud: Nikolai, Maria, Sabrina 

Eleverne ikke er valgt endnu. 

Kort om i dag 
 

Gennemgang af dagens program 

Intro – præsentation  
 

2 og 2 blev alle præsenteret for hinanden 

Mødeplan og konstituering 
 

Konstitueringen udsættes pga. afbud  
 
på næste møde skal der findes en formand og en 
næstformand. Der blev kort drøftet, at der er 
mulighed for at se på forretningsordenen. 
 
Mødeplanen vedtages. Møderne er tirsdage fra 
16.30-18.30. Gudrun sender mødeplanen ud. 
 

Høringsdrøftelse 
 

Der har været overforbrug på børn og 
familieområdet som følge af corona og enkeltsager 
– og derfor skal der nu findes 25 mio. kr. på børne 
og unge området. 
 
Alle skoler er i indeværende år blevet beskåret 
med 0,63% af budgettet, og skal derud over 
sammen med det øvrige område finde en vej til at 
finansiere underskuddet.  
 
Udviklingsplanen er et bud på, hvordan nogle af 
pengene kan findes. (udsendt i Aula) 
 
Forslag der skal i høring 
 
Omdannelse af Nørregade 11, Guderup til social 
institution 
(ingen kommentar) 
 
Virkning af Udviklings- og procesplan - lokale 
løsninger sammen med familien  
 
Høringssvar: Bestyrelsen viser bekymring omkring 
distriktopdelt PPR, og er tilfredse med den løsning, 
der er nu. 
Vi har svært ved at se hvordan sparringen omkring 
det forebyggende arbejde kan øges, hvis den 
enkelte psykolog har et lille antal 
sparringspartnere. Der er i forvejen stor 
udskiftning i denne medarbejdergruppe og i det 
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nye forslag er vi bekymret for, at PPR psykologer 
kan være svære at holde på, når deres 
professionelle berøringsflader mindskes.  
 
-Forebyggelse i ungeindsats for at nedbringe 
antallet af UKN  
(inden kommentarer) 
 
Reduktion i udgifter til tabt arbejdsfortjeneste  
 
Høringssvar: Bestyrelsen kan ikke gennemskue den 
reelle besparelse og ej-heller konsekvensen af, ikke 
at kunne bruge ”reduceret” skema. 
Der er bekymring for de børn, der kommer i 
klemme i denne besparelse.  
 
Det er bekymrende at udgiften kan blive større, 
hvis ikke der gribes ind. Bestyrelsen mangler 
konkrete bud, der rækker ud over en 
læringskonsulent. Denne der på forhånd givetvis 
ikke må gå ind i mange sager. 
 
Ophør af konkret sag  
(Ingen kommentarer) 
 
 
Færre små daginstitutioner tilskud justeres 
(ingen kommentar) 
 
Fjernelse af tilskud til længere åbningstid i enkelte 
daginstitutioner 
(Ingen kommentarer) 
 
Daginstitutioner tildeles i forhold til faktisk 
personale 
(en bekymring om, at friheden i at ansætte efter, 
hvad der giver mest mening for den enkelte 
daginstitution bliver skarpt reduceret)  
 
Justering af tildelingsmodel på skoleområdet  
(der stilles spørgsmål ved, hvorfor der kun skal 
spares af de 400 mil og ikke det samlede 600?) 
 
Det er svært at gennemskue konsekvensen af 
arbejdsgruppens arbejde, og hvordan man kan 
komme med input og bekymringspunkter. 
 
Opmærksom på dyre licenser og den manglende 
frihed på valgt af digitale. 



Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

 
 
 
 
 

Film til forældremøderne 
 

De fire fremmødte forældrerepræsentanter fik 
lavet en lille introfilm, der skal vises ved 
forældremøderne 

Punkter til kommende møder Konstituering af bestyrelsen 
Rundvisning på skolen 

 


